

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: AL-TAJAMOUAT FOR TOURISTIC PROJECTS CO PLC Date: 26-12-2024 08:57:46 AM Subject: Other Material Information</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: التجمعات للمشاريع السياحية التاريخ: AM 08:57:46 2024-12-26 الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى</p>
<p>AL-TAJAMOUAT FOR TOURISTIC PROJECTS CO PLC announces the occurrence of the following material event:</p>	<p>تعلن شركة التجمعات للمشاريع السياحية عن وقوع الحدث الجوهرية المبين أدناه للشركة:</p>
<p>Material Event</p>	<p>الحدث الجوهرية</p>
<p>Date of event: 23-12-2024</p>	<p>تاريخ الحدث الجوهرية: 2024-12-23</p>
<p>Material changes in the Company's shares ownership, which affect the control of the Company</p>	<p>التغيرات الهامة في ملكية اسهم الشركة التي تحدث تغييرا في السيطرة عليها</p>
<p>Kindly be informed that the ownership of (The PHONEIX REAL STATE MANAGEMENT) became 46.589.000 shares , with a percentage of ownership 50.096 in the company's capital the company purchased 23.339.000 share from AMALK INVESTMENT company / and 23.250.000 share from TM INVEST company</p>	<p>عملا بتعليمات افصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية نود اعلامكم بان ملكية شركة (العنفاء المغرب لادارة العقارات) قد اصبحت 46.589.000 سهما اي ما يشكل نسبة 50.096% من راس مال الشركة وذلك لغايات المتاجرة والاستثمار. حيث قامت بشراء (23.339.000) سهما من شركة AMLAK INVESTMENT / وقامت بشراء (23.250.000) سهما من شركة TM INVEST .</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Fadi Khalifeh</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Fadi Khalifeh</p>